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Proponowany porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z VII sesji. 
5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 
6. Informacje Wójta Gminy o pracach między sesjami. 
7. Zapytania i interpelacje. 
8. Uchwały 
a. Nr VIII/…/11 podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Bystrze. 
b. Nr VIII/…/11 podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Gnojewo. 
c. Nr VIII/…/11 podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Kończewice. 
d. Nr VIII/…/11 podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Mątowy Małe. 
e. Nr VIII/…/11 podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Mątowy 

Wielkie. 
f. Nr VIII/…/11 podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Miłoradz. 
g. Nr VIII/…/11 podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Pogorzała Wieś. 
h. Nr VIII/…/11 podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Stara 

Kościelnica. 
i. Nr VIII/…/11 podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Stara Wisła. 
j. Nr VIII/…/11 podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu współpracy 

Gminy Miłoradz z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego, o których mowa w art. 3 ust.2 i 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 
na 2012rok. 

k. Nr VIII/…/11 podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Miłoradz. 
l. Nr VIII/…/11 podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości oraz wprowadzenia zwolnień od tego podatku na 2012 rok. 
m. Nr VIII/…/11 podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej 

jako podstawę do obliczenia podatku  rolnego za 2012 rok na obszarze Gminy Miłoradz. 
n. m. Nr VIII/…/11 podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych oraz wprowadzenia zwolnień od tego podatku na 2012 rok 
o. m. Nr VIII/…/11 podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki opłaty od 

posiadania psów na 2012 rok. 
p. m. Nr VIII/…/11 podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwała Nr XXXV/287/10 

Rady Gminy w Miłoradzu z dnia 3 września 2010 r. w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w roku 2011 przez Gminę Miłoradz dla Powiatu Malborskiego (zmiana 
II). 

q. Nr VIII/…/11 podjęcie uchwały przyjęcia zmian w budżecie gminy na rok 2011 (zmiana 
V). 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
10. Wolne wnioski i oświadczenia. 
11. Zakończenie obrad.    
  
 
 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pan Tadeusz Majewski otworzył VIII Sesję 
Rady Gminy Miłoradz. 
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Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pan Tadeusz Majewski powitał przybyłych 
Radnych, Wójta Gminy, Sołtysów, pracowników urzędu i gości (listy obecności stanowią 
załącznik Nr 1, 2 i 3 do protokołu), stwierdził na podstawie listy obecności radnych 
prawomocność obrad – na stan 15 radnych udział w posiedzeniu bierze 12 radnych. 
 
Ad. 3 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pan Tadeusz Majewski zapytał, kto z radnych 
ma uwagi do porządku obrad VIII Sesji. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Porządek obrad VIII Sesji Rady Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym został 
przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 4 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pan Tadeusz Majewski zwrócił się do 
Radnych z pytaniem, czy wnoszą uwagi do protokołu z poprzedniej VII Sesji.  
Uwag nie wniesiono. 
 
Protokół z VII Sesji Rady Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
Ad. 5 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pan Tadeusz Majewski poinformował, że w 
swojej pracy w okresie między sesjami, w każdą środę pełnił dyżur w Urzędzie Gminy 
wysłuchując i w miarę możliwości pomagając mieszkańcom w rozwiązywaniu ich 
bieżących problemów. Ponadto zajmował się następującymi tematami: 
uczestniczył wspólnie z Wójtem, radnymi we wręczeniu medali przyznanych przez 
Prezydenta RP dla 10 par „Za długoletnie pożycie małżeńskie”, uroczystość odbyła się w 
Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Miłoradzu, 
Poinformował, że z okazji Dnia Niepodległości szkoły zorganizowały uroczyste 
akademie. Wyraził opinię, że dzieci i młodzież oraz opiekunowie wkładają wiele pracy i 
wysiłku w organizację ww. uroczystości. Szkoda, że mimo zaproszeń dla rodziców, 
dziadków dzieci uczestnictwo gości jest znikoma. 
Stwierdził, że Komisja Rozwoju Gospodarczego sporządziła listę dróg na terenie gminy, 
które wymagają pilnego remontu. Z tej listy wyremontowano ulicę Cichą w Miłoradzu. 
Na obrady sesji przybył Radny Pan Andrzej Rogoziński. 
 
Ad. 6 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński przedstawił informację o swojej działalności i 
realizacji zadań w okresie między sesjami. 
Poinformował, że 15 września odbyło się spotkanie z trzydziestoma rodzinami, które 
zostały zakwalifikowane do programu Cyfrowo połączeni, w ramach tego programu 
uczestnicy otrzymali zestawy komputerowe, na które zostały podpisane stosowne 
umowy. Z informacji jakie uzyskał wynika, że wszyscy uczestnicy są podłączeni do 
Internetu. 
W dniach 21 – 24 września wspólnie z Przewodniczącym Rady Gminy na zaproszenie 
gminy Grömitz (Niemcy) uczestniczył w spotkaniu, którego celem było nawiązanie 
współpracy naszego Gimnazjum ze szkołą w Grömitz.  
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Dnia 25 września uczestniczył w dożynkach powiatowych, które zostały zorganizowane 
w Nowym Stawie. Wieniec sołectwa Bystrze otrzymał wyróżnienie. 
Poinformował, że został rozstrzygnięty konkurs na Piękną Wieś w województwie 
pomorskim, trzecie miejsce zajęła wieś Stara Kościelnica, która otrzymała w ramach 
nagrody 10.000zł. Za pozyskane środki finansowe sołectwo zakupiło samobieżną 
kosiarkę spalinową. 
Dnia 28 września odbył się powiatowy zjazd Ochotniczych Straży Pożarnych, do zarządu 
z naszej gminy wybrano 4 druhów. 
Podpisana została umowa na program edukacyjny w klasach 1 – 3.  
Dnia 13 października uczestniczył w uroczystościach z okazji Dnia Nauczyciela, na 
których wręczył 3 nagrody Wójta dla nauczycieli. 
W dniach 19 – 20 października uczestniczył w Kongresie wsi polskiej w Warszawie. 
Omawiano wydatkowanie środków unijnych, które zostaną zaplanowane w następnym 
budżecie UE. 
Ponadto odbywał się monitoring prac oraz spotkania z wykonawcami inwestycji: 
termomodernizacja szkół, urzędu gminy, Domu pielgrzyma w Mątowach Wielkich, 
Ośrodka Zdrowia w Miłoradzu oraz Orlika w Miłoradzu. Wg otrzymanych 
harmonogramów robót Orlik w Miłoradzu nie ma opóźnień, harmonogramu prac w 
Ośrodku Zdrowia w Miłoradzu firma jeszcze nie dostarczyła – pierwsze płatności za 
wykonane prace będą realizowane w przyszłym roku. Wykonawca Domu pielgrzyma w 
Mątowach Wielkich wczoraj zgłosił zakończenie robót. Prace termomodernizacyjne 
mają opóźnienia względem harmonogramu ale firma twierdzi, że z zakresu prac 
wywiąże się w planowanym czasie. 
W okresie między sesjami odbyła się kontrola Najwyższej Izby Kontroli z zakresu 
gospodarki ściekowej na terenie gminy. 
Poinformował, że odbyły się 4 zebrania w sołectwach na których zapoznał mieszkańców 
z przyszłorocznym budżetem. Stwierdził, że podczas spotkań w dyskusji z mieszkańcami 
pojawia się stwierdzenie, że urząd zabrał środki finansowe z programu Odnowy wsi. 
Takie stwierdzenie jest nieprawdziwe gdyż znając możliwości finansowe budżetu radni 
podjęli decyzję jak te środki finansowe rozdzielić między sołectwa. 
Stwierdził, że uczestniczył w spotkaniu zorganizowanym przez Powiat Tczewski w 
sprawie mostu Lisewskiego. Ww. most jest własnością powiatu tczewskiego, który nie 
posiada środków finansowych na remont tego obiektu. Wg szacunków na remont należy 
zabezpieczyć 100mln. zł. Taką kwotą starostwo nie dysponuje. Przewiduje się, że most 
będzie zamknięty do marca przyszłego roku. Zebranie przedstawiciele samorządów 
wystąpili do Premiera RP o przejęcie mostu przez skarb państwa. Ww. most jest 
jedynym mostem na rzece Wiśle, którego właścicielem jest powiat. 
Poinformował, że są prowadzone rozmowy i negocjacje związane z obsługą oświetlenia 
ulicznego i zakupu energii elektrycznej w korzystnej cenie. Najbliższe spotkanie 
odbędzie się 21 listopada. 
Na obrady sesji przybyła Radna Pani Katarzyna Kostrzewa – Rzoska. 
 
Ad. 7 
Radny Pan Arkadiusz Skorek poprosił o wyjaśnienie, czy Komisja Rozwoju 
Gospodarczego uchwaliła plan remontu dróg gminnych, jeżeli tak to chciałby otrzymać 
ten plan. 
Ponadto poprosił o wyjaśnienie celowości prac, które zostały wykonane na drodze w 
Gnojewie, podniesiono tylko dwie płyty betonowe (angażując ciężki sprzęt) natomiast 
droga w 70% nadaje się do remontu.  
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Następnie zapytał Wójta, czy w związku z opóźnieniem prac termodernizacyjnych w 
szkołach i urzędzie na firmy wykonujące prace zostały nałożone sankcje. 
Poprosił o informację, kiedy zostanie rozebrany obiekt w Gnojewie po byłym barze, gdyż 
mieszkańcy twierdzą, że obiekt nie jest należycie zabezpieczony. 
 
Radny Pan Ryszard Bolek zapytał się, czy jest opinia w sprawie czyszczenia Małej 
Świętej w Kończewicach na odcinku, który jest zakryty. 
Następnie poprosił o informację w sprawie nowego oświetlenia, które powstaje na 
skrzyżowaniach drogi krajowej nr 22, czy gmina musi przejąć i płacić za oświetlenie. 
Zwrócił się z pytaniem, czy istnieje możliwość pozyskania asfaltu, który został zebrany 
na drodze krajowej nr 22. 
Poprosił o informację, czy radni mogą wymusić np. poprzez interpelację przebudowę 
skrzyżowanie drogi krajowej nr 22 z drogą powiatową w Kończewicach, korzystając z 
okazji, że właściciel tej drogi wykonuje remont na odcinku od mostu Knybawskiego do 
ww. skrzyżowania. 
Poinformował, że otrzymał odpowiedź ze Starostwa Powiatowego w Malborku, że 
właścicielami przepustów, które prowadzą do posesji są właściciele posesji. Wobec 
powyższego te osoby są odpowiedzialne za utrzymanie ich w nienagannym stanie. 
Zwrócił się z pytaniem, jak gmina może pomóc w utrzymaniu i konserwacji tych 
przepustów. 
 
Sołtys sołectwa Kończewice Pan Sławomir Szulik poprosił o wstawienie znaku 
zakazu wjazdu na drogę betonową w kierunku wału w Kończewicach. Droga oraz rowy 
były czyszczone, a obecnie znajduje się tam bardzo dużo śmieci, które zostały 
przywiezione przez osoby z zewnątrz. 
 
Sołtys sołectwa Stara Wisła Pani Renata Wiącek poprosiła o informację w sprawie 
drogi, która została zaorana przez Pana Sawickiego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pan Tadeusz Majewski poinformował, że 
droga na odcinku Mątowy Wielkie PGR – Mątowy Małe i Mątowy Małe – Mątowy Wielkie 
posiada głębokie dziury, które grożą uszkodzeniem pojazdu. Poprosił aby zgłosić do 
właściciela ww. dróg istniejące zagrożenia w celu podjęcia stosownych działań. 
 
Radna Pani Sylwia Witek poinformowała, że na odcinku drogi Pogorzała Wieś – 
Kraśniewo dziury w drodze nie zostały naprawione, natomiast od Kraśniewa do 
Grobelna takie prace zostały wykonane. Poprosiła o interwencję. 
 
Radny Pan Andrzej Rogoziński zapytał się kiedy zostaną usunięte usterki po pracach 
związanych z kanalizacją sołectwa. Droga z płyt betonowych do dnia dzisiejszego nie 
została poprawiona, płyty nie są ułożone równo. 
 
Ad. 8 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pan Tadeusz Majewski poprosił Zastępcę 
Przewodniczącego Rady Gminy Panią Sylwię Grabowską o prowadzenie dalszej części 
obrad. 
 
a. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 
odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Bystrze. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
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Radny Pan Ryszard Bolek poinformował, że Komisja Statutowa na swoim posiedzeniu 
dokonała poprawki zapisu w statutach sołectw i wobec powyższego złożył wniosek, o 
wykreślenie zapisu w § 10 ust. 3 i nadanie nowego brzmienia w § 11 o następującej 
treści: „Sołtysowi przysługuje dieta w wysokości i na zasadach określonych przez Radę 
Gminy”. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska poddała 
pod głosowanie wniosek Radnego Ryszarda Bolek o wykreślenie zapisu w § 10 ust. 3 i 
nadanie nowego brzmienia w § 11 o następującej treści: „Sołtysowi przysługuje dieta w 
wysokości i na zasadach określonych przez Radę Gminy”. Wniosek dotyczy wszystkich 
statutów sołectw. 
 
Wniosek Radnego Ryszarda Bolek w głosowaniu jawnym został przyjęty 
jednogłośnie. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska poddała 
pod głosowanie projekt uchwały z przyjętą poprawką. 
 
Uchwała Nr VIII/60/2011 Rady Gminy Miłoradz z dnia 16 listopada 2011 roku w 
sprawie uchwalenia statutu sołectwa Bystrze w głosowaniu jawnym została 
przyjęta jednogłośnie. 
 
b. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 
odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Gnojewo. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały z przyjętą poprawką. 
 
Uchwała Nr VIII/61/2011 Rady Gminy Miłoradz z dnia 16 listopada 2011 roku w 
sprawie uchwalenia statutu sołectwa Gnojewo w głosowaniu jawnym została 
przyjęta jednogłośnie. 
 
c. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 
odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Kończewice. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały z przyjętą poprawką. 
 
Uchwała Nr VIII/62/2011 Rady Gminy Miłoradz z dnia 16 listopada 2011 roku w 
sprawie uchwalenia statutu sołectwa Kończewice w głosowaniu jawnym została 
przyjęta jednogłośnie. 
 
d. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 
odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Mątowy Małe. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały z przyjętą poprawką. 
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Uchwała Nr VIII/63/2011 Rady Gminy Miłoradz z dnia 16 listopada 2011 roku w 
sprawie uchwalenia statutu sołectwa Mątowy Małe w głosowaniu jawnym została 
przyjęta jednogłośnie. 
 
e. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 
odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Mątowy Wielkie. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały z przyjętą poprawką. 
 
Uchwała Nr VIII/64/2011 Rady Gminy Miłoradz z dnia 16 listopada 2011 roku w 
sprawie uchwalenia statutu sołectwa Mątowy Wielkie w głosowaniu jawnym 
została przyjęta jednogłośnie. 
 
f. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 
odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Miłoradz. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały z przyjętą poprawką. 
 
Uchwała Nr VIII/65/2011 Rady Gminy Miłoradz z dnia 16 listopada 2011 roku w 
sprawie uchwalenia statutu sołectwa Miłoradz w głosowaniu jawnym została 
przyjęta jednogłośnie. 
 
g. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 
odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Pogorzała Wieś. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały z przyjętą poprawką. 
 
Uchwała Nr VIII/66/2011 Rady Gminy Miłoradz z dnia 16 listopada 2011 roku w 
sprawie uchwalenia statutu sołectwa Pogorzała Wieś w głosowaniu jawnym 
została przyjęta jednogłośnie. 
 
h. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 
odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Stara Kościelnica. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały z przyjętą poprawką. 
 
Uchwała Nr VIII/67/2011 Rady Gminy Miłoradz z dnia 16 listopada 2011 roku w 
sprawie uchwalenia statutu sołectwa Stara Kościelnica w głosowaniu jawnym 
została przyjęta jednogłośnie. 
 
i. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 
odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Stara Wisła. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały z przyjętą poprawką. 
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Uchwała Nr VIII/68/2011 Rady Gminy Miłoradz z dnia 16 listopada 2011 roku w 
sprawie uchwalenia statutu sołectwa Stara Wisła w głosowaniu jawnym została 
przyjęta jednogłośnie. 
 
j. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 
odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu współpracy Gminy 
Miłoradz z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego, o których mowa w art. 3 ust.2 i 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2012 rok. 
Komisji Społeczna Rady Gminy Miłoradz pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr VIII/69/2011 Rady Gminy Miłoradz z dnia 16 listopada 2011 roku w 
sprawie przyjęcia Rocznego Programu współpracy Gminy Miłoradz z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego, o których mowa w art. 3 ust.2 i 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2012 
rok w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
k. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 
odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Miłoradz. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr VIII/70/2011 Rady Gminy Miłoradz z dnia 16 listopada 2011 roku w 
sprawie uchwalenia Statutu Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym została 
przyjęta jednogłośnie. 
 
l. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 
odczytała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości oraz wprowadzenia zwolnień od tego podatku na 2012 rok. 
Poinformowała, że radni będą głosować poszczególne wysokości stawek podatku od 
nieruchomości, a na końcu przegłosują całą uchwałę. 
Wysokości stawek podatku od nieruchomości do projektu uchwały były omawiane na 
wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
 
Zapytała, kto z radnych ma uwagi do stawki podatku od powierzchni gruntów 
związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób 
zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków pow. użyt. za 1m2 0,80zł. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Stawka podatku od powierzchni gruntów związanych z prowadzeniem 
działalności gospodarczej, bez względu na sposób zakwalifikowania w ewidencji 
gruntów i budynków pow. użyt. za 1m2 0,80zł w głosowaniu jawnym została 
przyjęta jednogłośnie. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pani Sylwia Grabowska zapytała, kto z radnych 
ma uwagi do stawki podatku od powierzchni gruntów pod jeziorami, zajętych na 
zbiorniki wodne retencyjne lub elektrowni wodnych pow. za 1ha 4,33zł. 
Uwag nie wniesiono. 
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Stawka podatku od powierzchni gruntów pod jeziorami, zajętych na zbiorniki 
wodne retencyjne lub elektrowni wodnych pow. za 1ha 4,33zł w głosowaniu 
jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pani Sylwia Grabowska zapytała, kto z radnych 
ma uwagi do stawki podatku od powierzchni gruntów pozostałych, w tym zajętych na 
prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje 
pożytku publicznego pow. użyt. za 1m2 0,35zł. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Stawka podatku od powierzchni gruntów pozostałych, w tym zajętych na 
prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez 
organizacje pożytku publicznego pow. użyt. za 1m2 0,35zł w głosowaniu jawnym 
została przyjęta jednogłośnie. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pani Sylwia Grabowska zapytała, kto z radnych 
ma uwagi do stawki podatku od budynków lub ich części: od budynków mieszkalnych 
pow. użyt. za 1m2  0,69zł. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Stawka podatku od budynków lub ich części: od budynków mieszkalnych pow. 
użyt. za 1m2 0,69zł w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pani Sylwia Grabowska zapytała, kto z radnych 
ma uwagi do stawki podatku od budynków lub ich części: od budynków lub ich części 
związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych 
lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej pow. użyt. za 1m2 
21,94zł. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Stawka podatku od budynków lub ich części: od budynków lub ich części 
związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków 
mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej 
pow. użyt. za 1m2 21,94zł w głosowaniu jawnym została przyjęta 12 głosami za, 1 
głosem przeciw i 1 głosem wstrzymującym się. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pani Sylwia Grabowska zapytała, kto z radnych 
ma uwagi do stawki podatku od budynków lub ich części: od budynków lub ich części 
zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym 
materiałem siewnym pow. użyt. za 1m2 10,24zł. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Stawka podatku od budynków lub ich części: od budynków lub ich części zajętych 
na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym 
materiałem siewnym pow. użyt. za 1m2 10,24zł w głosowaniu jawnym została 
przyjęta jednogłośnie. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pani Sylwia Grabowska zapytała, kto z radnych 
ma uwagi do stawki podatku od budynków lub ich części: od budynków lub ich części 
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zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie udzielania świadczeń 
zdrowotnych pow. użyt. za 1m2 4,45zł. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Stawka podatku od budynków lub ich części: od budynków lub ich części zajętych 
na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie udzielania świadczeń 
zdrowotnych pow. użyt. za 1m2 4,45zł w głosowaniu jawnym została przyjęta 
jednogłośnie. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pani Sylwia Grabowska zapytała, kto z radnych 
ma uwagi do stawki podatku od budynków lub ich części: od pozostałych budynków lub 
ich części, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 
publicznego przez organizacje pożytku publicznego pow. użyt. za 1m2 5,40zł. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Stawka podatku od budynków lub ich części: od pozostałych budynków lub ich 
części, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 
publicznego przez organizacje pożytku publicznego pow. użyt. za 1m2 5,40zł w 
głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pani Sylwia Grabowska zapytała, kto z radnych 
ma uwagi do stawki podatku od budowli –  2% ich wartości. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Stawka podatku od budowli – 2% ich wartości w głosowaniu jawnym została 
przyjęta jednogłośnie. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pani Sylwia Grabowska zapytała, kto z radnych 
ma uwagi do stawki podatku od budowli wykorzystywanych bezpośrednio do poboru i 
przesyłania wody oraz od budowli służących do odprowadzania i oczyszczania ścieków - 
1% ich wartości. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Stawka podatku od budowli wykorzystywanych bezpośrednio do poboru i 
przesyłania wody oraz od budowli służących do odprowadzania i oczyszczania 
ścieków - 1% ich wartości w głosowaniu jawnym została przyjęta 12 głosami za i 2 
głosami wstrzymującymi się. 
Na obrady sesji przybył Radny Pan Tomasz Niezgoda. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pani Sylwia Grabowska zapytała, kto z radnych 
ma uwagi do zwolnień w podatku od nieruchomości wymienionych w § 2 pkt 1 i 2.  
Uwag nie wniesiono. 
 
Zwolnienia w podatku od nieruchomości w głosowaniu jawnym zostały przyjęte 
jednogłośnie. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pani Sylwia Grabowska poddała pod 
głosowanie projekt ww. uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
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Uchwała Nr VIII/71/2011 Rady Gminy Miłoradz z dnia 16 listopada 2011 roku w 
sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 
wprowadzenia zwolnień od tego podatku na 2012 rok w głosowaniu jawnym 
została przyjęta jednogłośnie. 
 
m. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 
odczytała projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako 
podstawę do obliczenia podatku  rolnego za 2012 rok na obszarze Gminy Miłoradz. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, 
uzgodniono średnią cenę skupu żyta jako podstawę do obliczenia podatku rolnego na 
obszarze Gminy Miłoradz w 2012 roku na kwotę 65zł za 1dt. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr VIII/72/2011 Rady Gminy Miłoradz z dnia 16 listopada 2011 roku w 
sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawę do obliczenia 
podatku  rolnego za 2012 rok na obszarze Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym 
została przyjęta jednogłośnie. 
 
n. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 
odczytała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych oraz wprowadzenia zwolnień od tego podatku na 2012 rok. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr VIII/73/2011 Rady Gminy Miłoradz z dnia 16 listopada 2011 roku w 
sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych oraz 
wprowadzenia zwolnień od tego podatku na 2012 rok w głosowaniu jawnym 
została przyjęta 14 głosami za i 1 głosem wstrzymującym się. 
 
o. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 
odczytała projekt uchwały w sprawie określenia stawki opłaty od posiadania psów na 
2012 rok. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr VIII/74/2011 Rady Gminy Miłoradz z dnia 16 listopada 2011 roku w 
sprawie określenia stawki opłaty od posiadania psów na 2012 rok w głosowaniu 
jawnym została przyjęta 14 głosami za i 1 głosem wstrzymującym się. 
 
p. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 
odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwała Nr XXXV/287/10 Rady Gminy w 
Miłoradzu z dnia 3 września 2010 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 
2011 przez Gminę Miłoradz dla Powiatu Malborskiego (zmiana II). 
Komisja Finansowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr VIII/75/2011 Rady Gminy Miłoradz z dnia 16 listopada 2011 roku w 
sprawie zmiany Uchwała Nr XXXV/287/10 Rady Gminy w Miłoradzu z dnia 3 
września 2010 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 2011 przez 
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Gminę Miłoradz dla Powiatu Malborskiego (zmiana II) w głosowaniu jawnym 
została przyjęta 13 głosami za, 1 głosem przeciw i 1 głosem wstrzymującym się. 
 
q. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska 
odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2011 (zmiana V). 
 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik złożyła wniosek o dokonanie zmian w 
dostarczonym Radnym projekcie uchwały: 

 dopisanie kwoty 8.090,00 zł, którą otrzymał urząd od ubezpieczyciela za 
uszkodzony sprzęt komputerowy, 

 dopisanie kwoty 12.597,00 zł, którą uzyskano na remont pomieszczeń w szkole. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska poddała 
pod głosowanie wniosek Skarbnika Gminy. 
 
Wniosek Skarbnika Gminy Pani Marzeny Jendernalik w głosowaniu jawnym został 
przyjęty jednogłośnie. 
 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik omówiła projekt uchwały z przyjętym 
wnioskiem; 
ROLNICTWO I ŁOWIECTWO 
W rozdziale 01008 – Melioracje wodne zwiększa się plan wydatków bieżących w 
wysokości 12.100zł z przeznaczeniem na wykonanie melioracji na terenach gminnych w 
Miłoradzu. 
W rozdziale 01010 – Infrastruktura wodociągowa i sanitacyjna wsi zwiększa się plan 
dochodów majątkowych o kwotę 85.316zł. 
TRANSPORT I ŁĄCZNOŚĆ 
W rozdziale 60014 – Drogi publiczne powiatowe zwiększa się plan wydatków 
majątkowych o kwotę 5.816zł z przeznaczeniem na dofinansowanie remontu dróg 
powiatowych. 
TURYSTYKA 
W rozdziale 63095 – w Pozostałej działalności zwiększa się plan wydatków bieżących o 
kwotę 7.200zł na realizację projektu „Oznakowanie miejsc i obiektów zabytkowych i 
przyrodniczych stanowiących atrakcje turystyczne na terenie Gminy Miłoradz”. 
ADMINISTRACJA PUBLICZNA 
W rozdziale 75023 – Urzędy gmin zwiększa się plan dochodów bieżących o kwotę 
8.890zł, w tym: kwota w wysokości 800zł zwrotu za upomnienia i 8.090zł 
odszkodowanie z PZU za uszkodzony sprzęt komputerowy. W rozdziale tym zwiększa 
się plan wydatków bieżących o kwotę 8.090zł na zakup sprzętu komputerowego 
W rozdziale 75075 – Promocja jednostek samorządu terytorialnego zwiększa się plan 
wydatków bieżących o kwotę 2.500zł z przeznaczeniem na wydruk kalendarzy 
promujących gminę. 
BEZPIECZEŃSTWO PUBLICZNE I OCHRONA PRZECIWPOŻAROWA 
W rozdziale 75404 –Komendy wojewódzkie Policji zwiększa się plan wydatków 
bieżących o kwotę 1.000zł z tytułu wpłat jednostek na państwowy fundusz celowy. 
W rozdziale 75405 – Komendy powiatowe Policji zmniejsza się plan wydatków 
bieżących o kwotę 1.000zł z tytułu wpłat jednostek na państwowy fundusz celowy. 
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DOCHODY OD OSÓB PRAWNYCH, OD OSÓB FIZYCZNYCH I OD INNYCH JEDNOSTEK 
NIEPOSIADAJĄCYCH OSOBOWOŚCI PRAWNEJ ORAZ WYDATKI ZWIĄZANE Z ICH 
POBOREM 
W rozdziale 75616 – Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od spadków 
i darowizn, podatku od czynności cywilnoprawnych oraz podatków i opłat lokalnych od 
osób fizycznych zwiększa się plan dochodów bieżących o kwotę 4.900zł, w tym: kwota w 
wysokości  2.600zł z tytułu podatku od spadków i darowizn, kwota w wysokości 2.300zł 
z tytułu opłaty od posiadania psów. 
RÓŻNE ROZLICZENIA 
W rozdziale 75801 – Część oświatowa subwencji ogólnej dla jednostek samorządu 
terytorialnego zwiększa się plan dochodów bieżących o kwotę 12.597zł z tytułu 
dofinansowania remontu pomieszczeń lekcyjnych. 
OŚWIATA I WYCHOWANIE 
W rozdziale 80101 – w Szkole Podstawowej w Miłoradzu zwiększa się plan wydatków 
bieżących na wynagrodzenia o kwotę 11.400zł, na ubezpieczenie społeczne o kwotę 
9.400zł, na usługi remontowe 10.000zł, jednocześnie zmniejsza się plan wydatków 
bieżących na wydatki osobowe niezaliczane do wynagrodzeń o kwotę 5.000zł i składki 
na Fundusz Pracy o kwotę 5.000zł. 
W rozdziale 80104 – w Przedszkolu zwiększa się plan wydatków bieżących o kwotę 
6.700zł, w tym: kwota 400zł na wydatki osobowe niezaliczane do wynagrodzeń, kwota 
5.000zł na wynagrodzenia dla nauczycieli, kwota w wysokości 1.000zł na składki na 
ubezpieczenie społeczne, kwota w wysokości 300zł na opłacenie składek na Fundusz 
Pracy. 
W rozdziale 80110 – w Gimnazjum zwiększa się plan dochodów bieżących o kwotę 
1.504zł, jednocześnie zwiększa się plan wydatków bieżących o kwotę 4.101zł z 
przeznaczeniem na utrzymanie bieżące placówki oświatowej oraz na remont sal 
lekcyjnych. 
W rozdziale 80148 – w Stołówce szkolnej i przedszkolnej zwiększa się plan dochodów 
bieżących o kwotę 17.600zł – środki otrzymane z Fundacji Maciuś na dożywianie dzieci i 
młodzieży w szkole, jednocześnie zwiększa się plan wydatków bieżących o w/w kwotę z 
przeznaczeniem na nieodpłatne dożywianie dzieci w Szkole Podstawowej w Miłoradzu, 
w Kończewicach i w Gimnazjum Publicznym w Miłoradzu. W rozdziale tym zmniejsza się 
plan wydatków bieżących na wynagrodzenia o kwotę 5.000zł, składki na ubezpieczenie 
społeczne o kwotę 1.000zł i składki na Fundusz Pracy o kwotę 300zł.  
POMOC SPOŁECZNA 
W rozdziale 85203 – Ośrodki wsparcia zmniejsza się plan wydatków bieżących na 
wynagrodzenia o kwotę 3.220zł, składki na ubezpieczenia społeczne o kwotę 1.840zł, 
składki na Fundusz Pracy o kwotę 180zł, jednocześnie zwiększa się plan wydatków 
bieżących na zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 5.240zł z przeznaczeniem na 
zakup opału i paliwa dowożącego uczestników do Środowiskowego Domu Samopomocy 
w Kończewicach. 
W rozdziale 85219 – Ośrodki pomocy społecznej zmniejsza się plan wydatków 
bieżących ze składek na ubezpieczenie społeczne o kwotę 2.800zł, ze składek na 
Fundusz Pracy o kwotę 700zł, jednocześnie zwiększa się plan wydatków bieżących na 
wynagrodzenia o kwotę 2.800zł, zakup usług pozostałych o kwotę 700zł z 
przeznaczeniem na zakup znaczków pocztowych i opłacenie prowizji bankowych. 
EDUKACYJNA OPIEKA WYCHOWAWCZA 
W rozdziale 85401 – Świetlice szkolne w Miłoradzu zmniejsza się plan wydatków 
bieżących o kwotę 400zł z wydatków osobowych niezaliczanych do wynagrodzeń. 
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W rozdziale 85415 – Pomoc materialna dla uczniów zwiększa się plan wydatków 
bieżących o kwotę 15.000zł  jako dofinansowanie w wysokości 20% z budżetu gminy 
świadczeń pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym.   
GOSPODARKA KOMUNALNA I OCHRONA ŚRODOWISKA 
W rozdziale 90095 - Pozostała działalność zwiększa się plan wydatków majątkowych o 
kwotę 24.600zł na wykonanie dokumentacji na realizację programu Odnowa Wsi.  
KULTURA FIZYCZNA 
W rozdziale 92695 - Pozostała działalność zwiększa się plan wydatków majątkowych o 
kwotę 13.000zł na realizację projektu „Zmieniamy świat na lepsze stworzenie terenów 
sportowo-rekreacyjnych wraz z kąpieliskami i przystanią dla małych jednostek 
wodnych”. 
W planie kosztów Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej zmniejsza się plan 
wydatków bieżących w § 4170 – wynagrodzenia bezosobowe o kwotę 7.000zł, 
jednocześnie zwiększa się plan wydatków bieżących w § 3020 – wydatki osobowe 
niezaliczane do wynagrodzeń o kwotę 500zł na zakup odzieży BHP dla pracowników, w 
§ 4270 – zakup usług remontowych o kwotę 4.500zł z przeznaczeniem na opłacenie 
faktur za naprawę urządzeń, w § 4610 – koszty postepowania sadowego o kwotę 
2.000zł z przeznaczeniem na opłacenie kosztów sadowych i egzekucyjnych. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Sylwia Grabowska poddała 
pod głosowanie projekt uchwały z przyjętą zmianą. 
 
Uchwała Nr VIII/76/2011 Rady Gminy Miłoradz z dnia 16 listopada 2011 roku w 
sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2011 (zmiana V) w głosowaniu jawnym 
została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 9 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński w odpowiedzi na zapytania i interpelacje, 
poinformował, że od Komisji Rozwoju Gospodarczego otrzymał plan remontu dróg 
gminnych. Wyraził opinię, że ww. plan powinien być przez członków komisji przyjęty w 
formie uchwały. Radnemu Panu Arkadiuszowi Skorek dostarczy kopię tego planu. 
 
Inspektor ds. budownictwa Pan Jerzy Balik poinformował, że w trakcie remontu 
drogi betonowej w Gnojewie możliwe było podniesienie tylko dwóch płyt drogowych, 
natomiast pozostałe płyty są w bardzo złym stanie i nie nadają się do podniesienia.  
W temacie rozbiórki obiektu poinformował, że latem podczas wizji konserwator 
zabytków stwierdził, że należy pozostawić ścianę frontową budynku. Pozostawienie tej 
jednej ściany jest trudne do wykonania, wiąże się to z dużymi nakładami finansowymi. 
Zobowiązał się, że wystąpi pisemnie do konserwatora zabytków o całkowitą rozbiórkę 
obiektu. 
 
Radny Pan Arkadiusz Skorek poinformował, że konserwator zabytków chciał rozebrać 
cały obiekt, a na jego wniosek przychylił się do pozostawienia jednej ściany. Wyraził 
opinię, że należy wystąpić ponownie do konserwatora zabytków o rozbiórkę obiektu. 
 
Kierownik referatu ds. rozwoju Pan Emil Jędrzejewski poinformował, że w sprawie 
opóźnień prac inwestycyjnych na terenie gminy, termin zakończenia prac 
termomodernizacja obiektów szkolnych i urzędu ustalony jest w umowie na 15 grudnia. 
Wójt mówiąc o opóźnieniach kierował się harmonogramem prac, który dostarczyła 
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firma przed rozpoczęciem prac. Remont Domu Pielgrzyma w Mątowach Wielkich został 
przez firmę zakończony, 15 listopada firma złożyła pismo o zakończeniu prac i 20 
listopada wraz z konserwatorem zabytków nastąpi odbiór prac. 
 
Inspektor ds. budownictwa Pan Jerzy Balik poinformował, że we wtorek tj. 22 
listopada, odbędzie się spotkanie z przedstawicielami Wojewódzkiego Zarządu 
Melioracji i Urządzeń Wodnych, Radnymi sołectwa i sołtysem Kończewic. 
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński poinformował, że gmina ma obowiązek przejąć 
oświetlenie drogi krajowej i płacić za zużytą energię elektryczną. W sprawie zebranego 
asfaltu z drogi krajowej nr 22 zostaną podjęte działania, w celu przejęcia i 
zagospodarowaniu na drogach gminnych.  
W kwestii przebudowy skrzyżowania drogi krajowej nr 22, kierunek Bystrze i Stara 
Wisła stwierdził, ze Dyrekcja Dróg Krajowych nie ma dokumentacji na ww. prace. 
Obecnie jest wykonywany remont nawierzchni od skrzyżowania do mostu 
Knybawskiego. 
W sprawie czyszczenia przepustów stwierdził, że jeżeli teren należy do gminy to 
przepusty zostaną wyczyszczone, natomiast jeżeli właścicielem są osoby prywatne to ich 
obowiązkiem jest zapewnienie drożności. 
W temacie wstawienia znaku zakazu wjazdu w kierunku wału w Kończewicach, zostaną 
podjęte działania. Poinformował, że kilka lat temu gmina wystąpiła o wstawienie znaku 
zakazu wjazdu ale otrzymała odpowiedź negatywną. 
 
Kierownik referatu ds. rozwoju Pan Emil Jędrzejewski poinformował, że w ubiegłym 
tygodniu odbyła się wizytacja, sporządzono dokumentację fotograficzną oraz 
przeprowadzono rozmowę z Panem Sawickim w sprawie zaoranej drogi i wręczono 
pismo, o treści, że do 30 listopada br. droga ma zostać doprowadzona do stanu 
pierwotnego. Jeżeli ten termin nie zostanie dochowany o sprawie zostaną 
powiadomione odpowiednie organy.  
  
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński w sprawie złego stanu nawierzchni dróg 
powiatowych poinformował, że odpowiednie pismo zostało skierowane do Zarządu 
Dróg Powiatowych w Malborku i w odpowiedzi zarząd zobowiązał się do końca miesiąca 
„załata dziury”. 
 
Inspektor ds. budownictwa Pan Jerzy Balik w sprawie nierównej drogi betonowej w 
Mątowach Wielkich poinformował, że inwestor stwierdził o usunięciu wszystkich 
usterek po wykonaniu prac kanalizacyjnych. Zaproponował, że zostanie 
przeprowadzony przegląd w obecności radnego i sołtysa oraz zostanie sporządzona 
dokumentacja fotograficzna. O stwierdzonych usterkach zostanie powiadomiony 
wykonawca. Ponadto poinformował, że na wykonane prace została udzielona trzy letnia 
gwarancja. 
 
Ad. 10 
Radny Pan Andrzej Fijas poprosił o wyjaśnienie wydatkowania 80 tys. zł na zakup 
samochodu strażackiego w przyszłorocznym budżecie gminy. 
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński poinformował, że Powiatowa Straż Pożarna w 
Malborku dokonuje zakupu samochodu specjalnego. Zaproponował OSP Miłoradz 
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odsprzedaż swojego samochodu specjalnego marki Jelcz, który jest w bardzo dobrym 
stanie technicznym.  
 
Sekretarz Urzędu Gminy Pan Rajmund Kossarzecki poinformował, że dyrektorzy 
szkół złożyli Wójtowi sprawozdanie z działalności placówek. Sprawozdania są do 
wglądu w Urzędzie Gminy.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pan Tadeusz Majewski poprosił o pilne 
uzupełnienie poprawek w oświadczeniach majątkowych. 
Ponadto poinformował, że 25 listopada odbędzie się szkolenie radnych. 
 
Ad. 11 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pan Tadeusz Majewski podziękował 
obecnym za udział w obradach i ogłosił zakończenie obrad VIII Sesji Rady Gminy 
Miłoradz. 
 
 
 
 

PRZEWODNICZĄCY RADY 
 

Tadeusz Majewski 


